
消毒产品代理，消毒产品制造，消毒器加工，消毒产品配件

产品名称 消毒产品代理，消毒产品制造，消毒器加工，消
毒产品配件

公司名称 义乌市欧立朗电子厂

价格 面议

规格参数

公司地址 城店村

联系电话 86-057985093357 15868906118

产品详情

  我们是全国最全面的消毒配件企业，和代理销售消毒产品的公司，本公司可以帮助有消毒产品积压
的企业，推销产品

     欧立朗电子厂主要生产冷、热阴极紫外线灯管，可制作相应的电子镇流器，电感镇流器，专业
为空调、冰箱、空气净化器、水杀菌，牙刷消毒器,消毒笔，除菌棒，灭蚊灯等家用电器，野外用品提供
杀菌灯管及配套镇流线路。可承接客户需求之特种光源的设计与制作及产品模组开发设计。ou li lang
electronics factory mainly produces cold and hot cathode uv lamps, can be made corresponding electronic ballast,
magnetic ballast, specializing in air conditioners, refrigerators, air purifiers, water sterilization, toothbrush sterilizer,
sterilization document, in addition to bacteria stick, anti-mosquito lamps and other household appliances, outdoor
lamps and related supplies to provide sterilizing ballast circuit. customer demand can undertake the design and
manufacture of special light sources and product development and design modules.。。contact phone:15868906118

   主要生产冷、热阴极紫外线灯管，可制作相应的电子镇流器，电感镇流器，专业为空调、冰箱、
空气净化器、牙刷消毒器，灭蚊灯等家用电器提供杀菌灯管及配套整流线路。可承接客户需求之特种光
源的设计与制作。合作热线 ：15868906118mainly produces coldly, the hot cathode ultraviolet ray tube, may
manufacture the corresponding electronic ballast, the inductance ballast, specialized for air conditioning, refrigerator,
air cleaner, toothbrush disinfestor, extinguishes the mosquito lamp and so on the domestic electric appliances to
provide the sterilization tube and the necessary rectification line.may continue the customer demand the special
photosource design and the manufacture.cooperation hot line
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